



敬啟者：本園現有下列 5 月份通告通知家長，請家長留意並按時跟進。

- (一) 5 月 2 日(星期一)為勞動節翌日假期。
- (二) 5 月份之學費，請家長於十號前放入學生繳費袋交校務處收。校車生可放進每月派發之收費袋內，連同校車費一併繳交。
- (三) 天氣逐漸回暖，本園訂於 5 月 3 日(星期二)更換夏季校服。校服式樣已懸掛於陳列櫃中供各位家長參考，請依照款式穿著，以免影響培育幼兒整齊的儀容及群體合作的精神。  
有關穿著夏季校服須知詳列如下：  
(逢星期一、三、五穿運動服、白長襪及白色運動鞋)  
(逢星期二、四穿校服、白長襪及黑色皮鞋)
- (四) 5 月 6 日(星期五)安排專業攝影公司為 K3 畢業生拍攝個人畢業照，是日上課時間照常。
- (五) 5 月 9 日(星期一)為佛誕翌日假期。
- (六) 5 月 10 日(星期二)為 K3「好德小孩計劃」畢業典禮，是日活動將於課堂時段舉行。同時請於 5 月 5 日(星期四)前把完成之"獎勵存摺"帶回班主任彙集。
- (七) 本園接獲房屋署通知，將於 5 月 12 日(星期四) 進行整座樓宇之定期電力檢測及保養，本園供電系統將會受到影響，為保障學生安全及健康，是日本園課程將改由網上學習。
- (八) 5 月 20 日(星期五)舉行 (四、五月份)生日會，請穿著整潔便服回校，並必須攜帶小背囊、清水及手帕回校，是日上午班及全日班返、放學時間照常。如(4、5 月份生日之小朋友需要參加拍攝生日照片)，請填妥回條交予班主任彙收。  
\* 12、1、2 及 3 月份生日之小朋友，若參加拍攝生日照片者則於是日補拍。
- (九) 5 月 25 日(星期三)安排新都醫療慈善基金(新都護眼)到校，為 K2 及 K3 學生免費進行「學童視力普查」，檢查項目包括視力、估計屈光色覺及雙眼協調能力測試。
- (十) 原定於 4 月 6 日(星期三)賽馬會幼兒健齒計劃，因繼續受疫情影響，現安排於 7 月 7 日(星期四)進行，屆時牙科醫生到校為同意參加此項計劃之學生進行口腔檢查。

此 致  
貴 家 長 台 鑒

二 零 二 二 年 四 月 二 十 五 日



Notice concerning May

25/04/2022

- 1) According to the school calendar, 2<sup>nd</sup> May, 2022(Monday) will be the holiday for the day following Labour Day.
- 2) Tuition fees for the month of May shall be paid before 10<sup>th</sup> of the month. Please come to school office for payment or put it into the notice bag. For students who take the school bus, parents could put the school bus bag into the notice bag.
- 3) The weather is gradually getting warmer, our school will be replace the summer uniform on 3<sup>rd</sup>May,2022 (Tuesday).  
Summer uniforms are required below:
  - Every Monday, Wednesday, Friday wear sport uniform (white long socks and white sport shoes)
  - Every Tuesday, Thursday wear school uniform (white long socks and black shoes)
- 4) 6<sup>th</sup> May, 2022 (Friday) is taking the personal Graduation photos for K3 classes.
- 5) According to the school calendar, 9<sup>th</sup> May, 2022(Monday) will be the holiday for the day following the Birthday of the Buddha .
- 6) “Good Character of Children Program” Graduation for K3 students will be held on 10<sup>th</sup> May, 2022 (Tuesday). Please return the completed “Good Character of Children Program” bankbook to the class teacher on 5<sup>th</sup> May, 2022.
- 7) Hong Kong Housing Authority electricity testing and maintenance will be held on 12<sup>th</sup> May, 2022(Thursday).The school power supply system will be affected, so this day class will be changed to online learning.
- 8) The birthday party (April and May) will be held on 20<sup>th</sup> May, 2022(Friday). Students shall attend the school in neat and casual clothes and be reminded to bring along rucksack, water and towel. The school hours of the Morning class and Full-day class are as usual. If students with birthdays in February and March need to take the birthday photos, please fill in the reply slip and submit it to your class teacher.  
\*Students with birthday in December ,January, February and March could participate in the photo shooting on the same day if they have not taken before
- 9) New Town Professional Eye Care come to Kindergarten free eye check for K2 and K3 students will held on 25<sup>th</sup> May, 2022 (Wednesday)
- 10) Original plan Jockey Club Children Oral Health Project will be held on 6<sup>th</sup> April, 2022(Wednesday).Affected by the Variant virus Omicron, the project will be held on 7<sup>th</sup> July, 2022(Thursday).